
Olot es planteja ampliar la pista d'ÇskateÈ per l'augment del

nombre d'usuaris

La regidora Mar Roca va recon�ixer que hi ha massif icaci� a la instalálaci�

?Els usuaris demanen un ÇbwolÈ i l'Ajuntament ho troba massa car

Els joves omplen la pista d«ÇskateÈ, situada a

l«entrada d«Olot per Malatosquer.

L'Ajuntament d'Olot

[http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-d-olot.html] es

planteja ampliar la pista d' skate situada a l'avinguda Malatosquer.

Segons va explicar la regidora de Joventut i Espor ts, Mar Roca, en

el darrer ple, l'Ajuntament ha mantingut reunions amb els usuaris

de la pista, perqu� s'ha quedat petita.

Per tal d'afrontar una ampliaci�, segons ella, l'Ajuntament ha demanat pressupostos que van dels 60.000 als

150.000 ?. La regidora va explicar que els usuaris fan molta demanda d'un bwol.Es tracta d'una estructura en

forma de plat que serveix per practicar l' skate. Va precisar que el problema est� en el fet que l'estructura no

baixa dels 40.000 ?. Va def inir que �s una quantitat considerable que ara est� fora del pressupost de

l'Ajuntament.

Roca tamb� va fer refer�ncia al manteniment. Va explicar que despr�s de diverses intervencions, s'han adonat

que m�s que un problema de super f�cie �s un problema de base.

La regidora va explicar que s'han adonat que hi ha massif icaci� de joves que van a la pista d' skate i que, a

vegades, hi ha hagut diversitat d'edats, cosa que ha requerit la intervenci� dels educadors.

La situaci� de la pista d' skate va arribar al ple a trav�s d'una pregunta d'Anna Descals (CUP). Descals va posar

sobre la taula la demanda dels usuaris de la pista.

Per la seva par t, el Club Skate Olot va exposar el mal estat dels m�duls de la pista a les xarxes socials.
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